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Abstract (en)
The apparatus serves for introducing stacks of material to be packaged (1), for example sausage slices, into troughs (4), the size of the trough
corresponding essentially to the dimensions of the material to be packaged. Grippers (2) are provided, which, during the introduction operation,
remain essentially above the trough edge (3) and, in this position, dispense the material to be packaged (1). If appropriate, extensions (5) which
engage under the material to be packaged can also be provided. The extensions (5) can move above the trough (4). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung dient zum Einlegen von Verpackungsgutstapeln (1), beispielsweise von Wurstscheiben in Mulden (4), wobei die Größe der Mulde im
wesentlichen den Abmessungen des Verpackungsgutes entspricht. Es sind Greifer (2) vorgesehen, die beim Einlegevorgang im wesentlichen über
dem Muldenrand (3) verbleiben und in dieser Stellung das Verpackungsgut (1) abgeben. Gegebenenfalls können auch Ansätze (5) vorgesehen sein,
die das Verpackungsgut untergreifen. Die Ansätze (5) können sich oberhalb der Mulde (4) bewegen. <IMAGE>
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